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 העיתון היומי הנקרא ביותר בציבור החרדי

היערכות להילולת הרשב"י:

השר פרוש והפרויקטור 
דייטש נפגשו עם מפקד מחוז 

צפון ובכירי המשטרה
במהלך הדיון הוצגו ההסכמות הראשונות שכבר הושגו מול הגורמים הרלוונטיים, 

בכדי להכשיר שטחים נוספים למעמדי התכנסויות וטישים ועוד השנה

ברוך שפירא
הממונה פרוש, מאיר ישראל, ומסורת ירושלים שר
מטעםהממשלהעלהילולתהרשב"יבמירון,כינסבמשרדו
הקשורים המשטרה בכירי עם מורחבת עבודה ישיבת
ניצבשוקי להילולא,בראשותמפקדמחוזצפוןבמשטרה,
ההילולא מתווה הכנת לקראת הצעדים לתיאום תחאוכה,

לשנתתשפ"ג.
בפגישההשתתפופרויקטורמירוןיוסידייטש,מנכ"ל
רע"ן והפרויקטור, השר צוותי יזדי, אסף ירושלים משרד
מבצעיםבמחוזצפוןבמשטרהסנ"צאיציקבןאבו,קמב"צ
מחוזצפוןרפ"קעומרשלום,רע"ןאבטחהורישוימחוזצפון
טלי סנ"צ צפון מחוז יועמ"שית פיאמנטה, שמואל רפ"ק

אריכאורבמחוזצפוןסנ"צהרבאנשלפרידמן.
צוות בין שוטף לשיח בהמשך התקיימה הפגישה
לקחים להפקת במשטרה, צפון מחוז לנציגי הפרויקטור
מההילולאבשניםהקודמותוהכנתמתווהטוביותרלקראת
מלא פעולה בשיתוף לפעול מטרה מתוך השנה, ההילולא

והדוקלמעןהצלחתהמשימה.
במהלךהדיוןהוצגוההסכמותהראשונותשכברהושגו
נוספים שטחים להכשיר בכדי הרלוונטיים הגורמים מול
למעמדיהתכנסויותוטישיםועודהשנה,לצדהצורךבזירוז

את להשלים בכדי הליכים
הנדרשים הנוספים החלקים

להצלחתהמתווה.
להמלצות בהתאם
הדעת וחוות החקירה ועדת
סוכם המקצוע, גורמי של
מקסימלי לפיזור תוכנית על
נרחבים בשטחים הקהל של
וגדוליםברחביההרוסביבתו,
במטרהלאפשרהגעהבטוחה
חשש מבלי גדול קהל של

ליצירתאזורידוחקועומס.
סיכמו הצדדים
להמשיךולעמודבקשריום-
גיבוש מהליך כחלק יומי

תוכניתהאבטחההמשטרתיתלמעמד הכנת לצד המתווה,
המעורבים הגורמים כל בין מתואמת שתהיה ההילולא,

ותותאםלאופיהאירועוהמוניהמשתתפיםבו.
מאוד מתייחסים "אנו בפגישה: אמר פרוש השר
לנפשותיכם'. מאוד 'ונשמרתם של התורה לציווי ברצינות
אנוחסוחלילהלאמזלזליםבכךונעשהיחדכלמהשצריך
בכדילדאוגלהילולאבטוחה.בכפוףלכך,עלינוגםלדאוג

שיהיהמעמדשמח,כפישגםהמליצובוועדתהחקירה".
תחאוכה: שוקי ניצב במשטרה, צפון מחוז מפקד
השר ומצד המשטרה מצד פה, שיושבים "אנשים
אמון יש מלא, פעולה בשיתוף יחד פועלים והפרויקטור,
שנוכל בכדי קריטי זה – טובה יחסים ומערכת ביננו מלא
לקדםמתווהטובבזמןהקצרשנותרעדלהילולאהמתקרבת.
היהאסוןקשהלפנישנתייםוכולנורוציםשהאנשיםיחזרו
לפועל להוציא רוצים אנחנו לכך מעבר בבטחה, הביתה

מעמדמוצלחושמח".
הפרויקטורדייטש:"אנישמחלעבודבשיתוףפעולה
עםניצבתחאוכהשהוכיחכיהואשותףמלאשלנולמשימה
להילולא להגיע רצון מתוך עצמנו, על שלקחנו הקדושה
כלל למען בגשמיות. וגם ברוחניות גם למושלמת, קרובה
הרלוונטיים הגורמים כל בין תיאום צריכים אנחנו ישראל

וסיועהדדי".

לראשונה:

ועדת החינוך תתכנס 
בבנייני האומה

באופן חריג, יו"ר הועדה ח"כ יוסי טייב יכנס את ועדת 
החינוך במסגרת ועידת 'נוער בסיכוי 4', העוסקת בסוגיות של 
התמודדות עם נוער בסיכון ● טייב: "חינוך נוער נמצא בראש 

סדר העדיפויות מבחינתי בכל פעילותי הציבורית"

חומי ברמן
הממשלה הקמת מאז לראשונה
התרבות החינוך, ועדת תערוך הנוכחית,
יוסי ח"כ בראשות הכנסת של והספורט
טייבאתישיבתהמחוץלבנייןהכנסת.חברי
ועידת לדיוןמיוחדבמסגרת יתכנסו הועדה

'נוערבסיכוי4'בבנייניהאומהבירושלים.
שלישי ביום שיתקיים באירוע מדובר
הבא,ז'באדר,אואזיתכנסומאותמחנכים,
מקצוע ואנשי ארגונים נציגי מטפלים,
הוא לכולם שהמשותף תחומים, ממכלול
בסיכון, נוער של החינוך בסוגיית העיסוק
בכנסהמיוחדהנערךזוהפעםהרביעיתברצף
-'נוערבסיכוי4'בבנייניהאומהבירושלים.
בשעות שייערך המרכזי במעמד כאשר
בנוכחותו הוקרה תעודות יינתנו הצהריים,
שליט"א, יוסף הגר"י הראשל"צ מרן של

ובמעמדראשהעירירושלים,משהליאון.
בשיחהעםח"כטייב,הואמסביראת
הסיבהלצעדהחריג:"ישמעטמאודנושאים
מקיר מוחלט קונצנזוס כזה עליהם שיש

למגזר, ממגזר לקיר,
החינוך נושא כמו
בסיכון. לנוער והסיוע
קבוצה שכל תופעה זו
מתמודדת באוכלוסייה
קבוצה וכל איתה,
לפתרונות זקוקה
ולהתאמותמקצועיות.

ועדת "במסגרת
אנחנו בכנסת, החינוך
ללמוד משתדלים
ההיבטים את לעומק

המקצועייםשלכלנושאשאנחנומתעסקים
מרכזת בסיכוי' 'נוער וועידת מאחר בו.
העוסקים המקצוע אנשי מכלול את בתוכה
שנשתתף מזה ראוי שאין לי נדמה בתחום,
בהונפגושבאופןבלתיאמצעיאתהנפשות

הפועלותונכיראתהסוגיותהרלוונטיות".
גםחושףאתהקשרהאישי טייב ח"כ
שלולנושא:"עודלפנישכיהנתיכיו"רועדת
החינוךבכנסת,כברהופעתיבועידותקודמות
ונשאתיבהםדברים.אנימגיעמתחוםהחינוך
בטולוז כרב גםבעבר,בתפקידי בו ועסקתי
כאשר היהודית, הסוכנות מטעם וכשליח
הייתימעורבבפרויקטחינוךיהודילתפוצות
נוער, חינוך אחרים. חינוכיים ובמיזמים
ובפרטנוערבסיכוי–וזההביטויהמדויקיותר
–נמצאבראשסדרהעדיפויותמבחינתיבכל

פעילותיהציבורית".
צפויים החינוך, ועדת חברי מלבד
ובהם רבים, ציבור נציגי בועידה להשתתף
ברשויות ובכירים כנסת חברי שרים,
נודעים חינוך ואישי רבנים לצד המקומיות,

מכלקצוותהקשת.

בגיל 102:

הסיפור המרגש מאחורי בר המצווה של היהודי המבוגר
שליח חב"ד במקסיקו שמע במהלך השבת על יהודי בן 102 שמעולם עדיין לא הניח תפילין ● הוא מיהר לשכנע אותו לחגוג בר מצווה – ובראש 

חודש אדר, יום הולדתו של היהודי הקשיש, הוא עלה לתורה באירוע מרגש

יצחק בן אליהו

שבמקסיקו, בקוזמל חב"ד שליח קפלין, דודי

והוא חסידיים, יהודים זוג האחרון שישי ביום פגש

סייעלהםלמצואמקוםבביתמלוןהסמוךלביתחב"ד,

עלמנתשיוכלולשהותבשבתבחברתיהודים,ולאכול

אוכלכשרלכבודשבת.

במהלךסעודתהשבת,כלאחדמהנוכחיםבבית

חב"דסיפרעלהשגחהפרטית,והגברהחסידיסיפר

גיבור פיק, מילטון בשם יהודי המלון בבית פגש כי

מלחמהשחגגיוםהולדת102–שלאחגגברמצווה

ולאהניחתפיליןמעולם,והואאףמסרבלעשותזאת.

אבלשליחחב"דלאמוכןלקבל'לא'כתשובה,

ודודיקפליןמיהרביוםראשוןהשבועאלביתהמלון,

כדילפגושאתאותויהודימבוגר.אחרישיחהארוכה

לראשונה תפילין להניח ביקש הוא ומשמעותית

בחייו…

אבלהסיפולאנגמרכאן.קפליןסיכםעםפיק

כייגיעאלביתחב"ד,אתמול,ראשחודשאדר,על

מנתלקבלעליהולעלותלתורה.מפהלשם,מתברר

כימדוברבתאריךיוםהולדתו,שלהיהודישחגגבר

מצווהלראשונהבגיל102! Chabad cozumel


